
Indsigelse til Lokalplan 148

Syntes det er rigtigt flot at man har igang sat projektet, inden det er vedtaget. 
Men forstår ikke at man har taget vestbuen med i denne planlægning. Her er der 
farlige udkørsler. Da mange biler kommer fra sydbuen, motorvejen, i meget høj 
fart, det er svært at komme ud fra buerne. Især fra vårbuen og Sommerbuen er 
udsynet meget dårligt da vejen her buer meget. Det kan oplyses at der er en der 
er kørt ud fra vårbuen og blev påkørt af en som kom med meget høj fart og den 
påkørte havnede i desværre i min hæk. Desuden er det svært at komme over 
vejen, hvis man har lyst til at gå over med børnei på det grønne område. Det skal 
nogle gange gå hurtigt, og man sendér ikke bare børnene over og spille bold uden 
voksen ledsagelse. Ældre / dårligt gående/ børn der skal over til busstop ved 
Sommerbuen. Har således også et problem. Det kunne være rart hvis der kunne 
opsættes nogle indsnævringer på strækningen og således også lave cykelstien 
større, den er rigtig grim at cykele på, da lastbilerne også kommer med stor fart, 
både fra Ballerup by og motorvejen. Håber i kan det med i jeres overvejelser. 
Byen vil med dette tiltag hænge bedre sammen også cykelmæssigt.

Fra borger, som ikke bor i lokalplanområdet, men i ovennævnte område.


